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Protokół Nr 5/2015 
Komisji Bud żetowej Rady Gminy Miastkowo 

z dnia 21 maja 2015 r. 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się dnia 21 maja 2015 r. w lokalu Urzędu Gminy –  
pokój nr 9 w godz. 900 – 1040.  

Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca Komisji Bożena Przychodzień. 
Na 5 osobowy skład Komisji w posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Komisji. 
Informację o terminie, miejscu i porządku posiedzenia podano do publicznej wiadomości 

poprzez wywieszenie zawiadomienia na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy  
i umieszczenie w BIP Urzędu Gminy.  

 
Członkowie obecni na posiedzeniu: 
1. Bożena Przychodzień 
2. Tomasz Dmochowski 
3. Jolanta Małkowska 
4. Wojciech Ustaszewski 
5. Henryk Rupacz 
- lista obecności w załączeniu.  
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1.   Kazimierz Górski -  Wójt Gminy 
2.   Bożena Wilk - Skarbnik Gminy     
 
PORZĄDEK  POSIEDZENIA: 
 

1.  Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 
2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3.  Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2014. 
4.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a)  zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 
b)  wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

      c)  przedłużenia czasu obowiązywania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę.  
 5. Zapytania i wolne wnioski. 

 PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

Ad.1. Przewodnicząca dokonała otwarcia posiedzenia witając wszystkich zebranych. Następnie 
na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność posiedzenia i zapoznała  
z porządkiem dziennym, który Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła  
do realizacji. Za przyjęciem porządku dziennego głosowało 5 członków Komisji, przeciwnych 
nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 
 
Ad.2. Przewodnicząca przedstawiła protokół z poprzedniego posiedzenia. Do protokołu  
nie wnoszono żadnych uwag. W związku z powyższym przyjęcie protokołu poddała pod 
głosowanie jawne. Za przyjęciem protokołu głosowało 5 członków Komisji, przeciwnych 
 nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że protokół został 
przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.3. Przewodnicząca poinformowała, że następne punkty porządku posiedzenia to rozpatrzenie  
przedłożonych przez Wójta Gminy sprawozdań dotyczących wykonania budżetu gminy  oraz 
sprawozdania finansowego za 2014 r. 
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 Przewodnicząca poinformowała, że materiały w powyższej sprawie otrzymali wszyscy 

członkowie Komisji. Następnie poprosiła o przedstawienie sprawozdania Skarbnika Gminy. 
 Skarbnik poinformowała, że budżet na 2014 rok został uchwalony w dniu 31 grudnia 2013 r. 
i wynosił po stronie dochodów 15.597.919 zł i po stronie wydatków 16.620.415 zł.  
 Budżet był kilkakrotnie zmieniany i po dokonanych zmianach na dzień 31 grudnia  
2014 r. zamknął się kwotą: po stronie dochodów 17.534.039,77 zł i po stronie wydatków 
18.556.535,77 zł. Zaplanowany deficyt wyniósł 1.022.496 zł. 
 
Wykonanie budżetu przedstawia się następująco: 

• po stronie dochodów wykonano w kwocie 16.172.475,48 zł , co stanowi 92% wykonania 
planu, 

• po stronie wydatków wykonano w kwocie 16.518.841,86 zł, co stanowi 89 % wykonania 
planu. 

 Wykonanie budżetu za 2014 r. zamknęło się deficytem budżetowym w kwocie 
346.366,38 zł. 
 
Dochody w kwocie 16.172.475,48 zł osiągnięto z tytułu: 

• subwencji - 6.477.349,00 zł w tym 3.969.639,00 zł subwencja oświatowa  
• dotacji - 4.125.925,91 zł w tym na zadania zlecone 3.022.828,29 zł 
• podatki i opłaty  -  3.505.491,85 zł 
• pozostałe dochody - 2.063.708,72 zł (czynsze, opłaty za odbiór odpadów, za wodę, 

opłaty za środowisko). 
 

Wydatki w kwocie 16.518.841,86 zł wydatkowano na: 
• utrzymanie szkół  -  5.729.609,63 zł 
• pomoc społeczną  -  3.525.971,99 zł 
• administracje publiczną -  1.783.258,10 zł 
• transport i łączność  -  1.602.504,12 zł (asfaltowanie - 1.411.085,93 zł) 
• rolnictwo i łowiectwo            - 1.142.113,83 zł (rozbudowa wodociągu, przebudowa 

                                                  hydroforni, akcyza, przydomowe oczyszczalnie), 
• pozostałe wydatki        - 2.735.384,19 zł w tym: dostarczanie wody, odbiór  

                                                   odpadów utrzymanie OSP, budynków gminnych, spłata  
                                                   odsetek od kredytu (39.474,03 zł), utrzymanie boisk. 

W 2014 r. zaciągnięto kredyt w kwocie 600.000,00 zł. Spłacono kwotę 477.504,00 zł.  
Stan zadłużenia na dzień 31 grudnia 2014 r. wyniósł 1.325.992,00 zł.   
 Następnie Komisja dokonała analizy informacji o stanie mienia jednostki samorządu 
terytorialnego. 

Skarbnik Gminy B. Wilk przedstawiła uchwałę Nr IV.00321 - 14/15 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 27 kwietnia 2015 r.  
w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Miastkowo sprawozdaniu  
z wykonania budżetu gminy za 2014 rok (uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 
 Radni nie zgłaszali żadnych zastrzeżeń do przedstawionych sprawozdań.  
 W związku z powyższym na wniosek Przewodniczącej odbyło się głosowanie jawne  
w sprawie wydania pozytywnej opinii o przyjęciu sprawozdań z wykonania budżetu gminy  
oraz finansowego za 2014 r. Na 5 osobowy skład Komisji w posiedzeniu uczestniczyło  
5 członków Komisji. Za pozytywną opinią głosowało 5 członków Komisji, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu za 2014 r. Sprawozdania w załączeniu do 
oryginału protokołu. 
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Ad.4. Przewodnicząca poinformowała, że następny punkt porządku posiedzenia to rozpatrzenie 
projektów uchwał w sprawach : 
 
a ) zmian w budżecie gminy na 2015 r. 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r.  przedstawiła Skarbnik Gminy - 
B. Wilk informując, że po przekazaniu materiałów doszły dodatkowe zmiany, otrzymaliśmy 
dotację, w związku z powyższym proponuje się je wprowadzić do projektu uchwały. Zmiany 
dotyczą  zwiększenia planu dochodów z przeznaczeniem na : 

• przeprowadzenie wyborów prezydenckich kwota 9.440 zł  
• zakup podręczników do szkół podstawowych i gimnazjum  kwota 26.637,00 zł 

Następnie  Skarbnik - B. Wilk przedstawiła projekt uchwały wraz ze zmianami dodatkowymi. 
 Proponowane zmiany dotyczą zwiększenia planu dochodów o kwotę 93.637,13 zł z tytułu: 
-  przesunięcia z dochodów majątkowych na dochody bieżące kwoty 57.560,13 zł, jest to dotacja  
    na  realizację projektu "wdrażanie usług elektronicznych dla ludności woj. podlaskiego", 
- wprowadzeniu do planu dochodów otrzymanych dotacji w kwocie 9.440,00 zł na  
    przeprowadzenie wyborów prezydenckich oraz  dotacji w kwocie 26.637,00 zł na zakup  
    podręczników do szkół podstawowych i gimnazjum 
 W związku ze zmianą planu dochodów należy dokonać zmiany planu wydatków na cele 
określone w dotacji tj. :  

• zwiększeniu planu wydatków o kwotę 52.985,58 zł z tytułu: 
-  otrzymanych dotacji w kwocie 36.077,00 zł na przeprowadzenie wyborów prezydenckich  
    oraz zakup podręczników do szkół 
-  przesunięcia pomiędzy paragrafami wydatków o kwotę 16.908,58 zł  i tak zwiększa się  
    paragrafy na : rozbudowę sieci wodociągowych, żwirowanie dróg, przesunięcia pomiędzy  
    paragrafami z usług na żwirowanie.  

          Ponadto należy dokonać przesunięcia kwoty 3.856,82 zł na remont dachu świetlicy  
         w miejscowości Drogoszewo - jest to inwestycja dofinansowana z udziałem środków 
         zewnętrznych i jest to przesunięcie pomiędzy środkami unijnymi a krajowymi. 
 Do przedstawionego projektu uchwały Komisja nie zgłaszała żadnych uwag. W związku  
z powyższym na wniosek Przewodniczącej odbyło się głosowanie jawne w sprawie 
pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały. Za wyrażeniem pozytywnej opinii głosowało  
5 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu   nie było. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
przedmiotowej  uchwały. Projekt uchwały w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
b) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
Projekt uchwały w sprawie deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi przedstawił Wójt Gminy informując, że  został przygotowany projekt uchwały, 
ponieważ były zgłoszenia, że  żądane są dodatkowe dokumenty potwierdzające faktycznie 
zamieszkałą liczbę mieszkańców. Proponuje się zmienić wzór deklaracji ponieważ od lutego br. 
zmieniły się przepisy nie ma obowiązku składania nowych deklaracji przez wszystkich 
mieszkańców, do miesiąca lutego był taki obowiązek , że jeżeli zaszły jakieś zmiany tj. zmieniła 
się liczba osób czy była jakaś inna zmiana  mieszkańcy byli zobowiązani złożyć nową deklarację 
w Urzędzie Gminy. Do nowo opracowanej deklaracji nie ma żadnych załączników - potwierdzeń, 
co faktycznie skutkuje, że część mieszkańców nam zniknie. 
 Komisja nie wnosiła żadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały. W związku 
 z powyższym na wniosek Przewodniczącej odbyło się głosowanie jawne w sprawie 
pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały. Za wyrażeniem pozytywnej opinii głosowało 
5 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było.  
 Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. Projekt uchwały w załączeniu do oryginału protokołu. 
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c) przedłużenia czasu obowiązywania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę. 
Podobnie jak w punkcie poprzednim projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy informując, że od 
1 lipca 2014 r. gmina przejęła do eksploatacji sieć wodociągową znajdującą się na terenie naszej 
gminy. W związku z tym  Rada Gminy  zatwierdziła taryfy opłat obowiązujące do 30 czerwca br. 
Ponieważ taryfy tracą czas obowiązywania Wójt  zgodnie  z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu 
w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków przedłożył wniosek do Rady Gminy  
o przedłużenie czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia  
w wodę na okres od 1 lipca 2015 r.  do 30 czerwca 2016 r.   
W uzasadnieniu wniosku  przedstawił zakres świadczonych usług oraz warunki ekonomiczne 
uzasadniające przedłużenie dotychczasowych taryf. 
 Radny  W. Ustaszewski zwrócił się z pytaniem dotyczącym sprzedaży wody dla gminy 
Śniadowo - dotyczyło to ceny sprzedaży wody. 
 Temat wyjaśniła P. Cwalina - Sekretarz Gminy informując, że gmina Miastkowo 
sprzedaje wodę, dla gminy Śniadowo według  taryf określonych przez Radę Gminy Miastkowo. 
Nie zgodne z prawem byłoby ustalenie innych taryf dla  gminy Śniadowo. 
 Do przedstawionego projektu uchwały Komisja nie zgłaszała żadnych uwag. W związku  
z powyższym na wniosek Przewodniczącej odbyło się głosowanie jawne w sprawie 
pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały. Za wyrażeniem pozytywnej opinii głosowało 
5 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było.  
 Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. Projekt uchwały w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
 
Ad.5. W punkcie zapytania i wolne  nie poruszano żadnych spraw. 

 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 
Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 
 
 

 

Protokołowała: 
 
Barbara Kalinowska         Przewodniczący Komisji 
 
              Bożena Przychodzień 
 
 


